
Zápisnica 
zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave dňa 18.4.2012 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie komisie  otvorila jej predsedníčka, ktorá  privítala všetkých prítomných 
a oboznámila ich s programom zasadnutia. Zasadnutia sa zúčastnili aj organizátori 
pripravovaných akcií na letnom kúpalisku a  prednostka MsÚ v Rožňave, Darina Repaská. 

Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili s navrhnutým programom rokovania komisie 
a jednomyseľne ho schválili.  

k bodu č. 1 
VZN o zabezpečení stravovania v zariadení školského stravovania v zriaďovateľskej 
pôsobnosti Mesta Rožňava - zmena 
Ing. Nemčok - k zmene tohto VZN a prílohy dochádza z dôvodu zmeny legislatívy, a to 
prijatím zákona, ktorý okrem iných zákonov mení a dopĺňa aj zákon o výchove a vzdelávaní 
(školský zákon). Zmeny VZN sa dotýka zmena § 140 – Školská jedáleň, kde v odseku 9 je 
doplnené, že zákonný zástupca prispieva na úhradu režijných nákladov, ak tak určí  
zriaďovateľ, čo v doterajšej právnej úprave nebolo a zákonný zástupca uhrádzal len výšku 
nákladov na nákup potravín. Po dohode s riaditeľkami školských stravovacích zariadení 
a riaditeľmi ZŠ, príspevkom rodiča vo výške 0,03 € na jedno jedlo sledujeme zlepšenie 
finančnej situácie týchto zariadení, čo napr. pri školských jedálňach MŠ by za 10 mesiacov 
školského roka činilo cca 4 tis. €.  
 
Uznesenie č. 01/04/12 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť 
zmenu  VZN o zabezpečení stravovania v zariadení školského stravovania v zriaďovateľskej 
pôsobnosti Mesta Rožňava. 
 
 
k bodu č. 2 
Roman Ocelník – poslanecký návrh 
p. Ocelník - predložil návrh na zníženie počtu poslancov MZ Rožňava počnúc najbližším 
volebným obdobím zo súčasných 17 na 13 poslancov. Tento návrh smeruje k dlhodobej 
úspore finančných prostriedkov mesta a nenaruší jeho chod.  
Mgr. Vaško -  nemalo by to dosah napr. na komisie, školské rady, ktorých sú členovia 
poslanci? 
p. Repaská, prednostka MsÚ – má to svoje pozitíva aj negatíva. Sú na to rôzne pohľady, počet 
poslancov je v súlade so zákonom na počet obyvateľov mesta.  
Mgr. Pollák – ekonomická úspora môže aj nemusí byť. Záleží to od poslancov. Stačí, keď si 
navrhnú a odsúhlasia zvýšenie odmien. Znížením počtu poslancov by sa znížil aj počet členov 
v jednotlivých komisiách a počet obvodov.  Odborné komisie by mali mať väčšie právomoci, 
taktiež odbory na MsÚ.  
Mgr. Szőllős – navrhuje skompletizovať a odôvodniť návrh. 
 
Komisia poslanecký návrh Romana Ocelníka berie na vedomie. 
 
 
 
 



k bodu č. 3 
Mgr. Ján Mitá č, Sekcia vedeckého výskumu ÚPN – ponuka na spoluprácu 
PaedDr. Mičudová – Sekcia vedeckého výskumu ÚPN chce usporiadať v Rožňave diskusiu 
s historikmi na tému Juh Slovenska po Viedenskej arbitráži spojenú s prezentáciou zborníka 
z konferencie, ktorá sa konala v marci 2011. Žiadajú mesto o spoluprácu, resp. 
spoluorganizovanie tohto podujatia, a to formou bezplatného poskytnutia priestorov s tým, že 
Mesto Rožňava by bolo na propagačných materiáloch – pozvánkach uvedené, že táto akcia sa 
organizuje v spolupráci s Mestom Rožňava. Termín akcie je 2. mája 2012.  
 
Uznesenie č. 02/04/12 – komisia odporúča poskytnúť prenájom Sekcii vedeckého výskumu 
ÚPN v mestských priestoroch vo výške režijných nákladov v požadovanom termíne.  
 
 
k bodu č. 4 
Návrh zápisu do kroniky Mesta Rožňava za rok 2011 
PaedDr. Mičudová – predložený materiál nespĺňa požadovanú formu a štruktúru zápisu do 
Kroniky mesta Rožňava za rok 2011. Je potrebné urobiť opatrenia.  
 
Uznesenie č. 03/04/12 – komisia odporúča prednostke mestského úradu ukončiť dohodu 
o vykonaní pracovnej činnosti s kronikárom mesta Rožňava do 30.4.2012 a vyhlásiť nové 
výberové konanie na túto pozíciu.  
 
 
k bodu č. 5 
Návrh Koncepcie rozvoja športu Mesta Rožňava na obdobie 2012 - 2016 
Mgr. Pollák – podklady na koncepciu získal z koncepcie športu KSK a poslancov komisií 
z iných miest. Športovým klubom bola preposlaná výzva na predkladanie návrhov 
a pripomienok na pripravovanú koncepciu športu. Reagoval Geológ Rožňava a MBK 
REGIÓN Rožňava, ich návrhy sa zapracujú do koncepcie. Je potrebné doplniť využiteľnosť 
telocviční, prehľad kto tam chodí a aké sú náklady. Prínosom by bolo, keby bol  referent pre 
oblasť športu, ktorý by koordinoval činnosť všetkých druhov športu v meste. Súčasťou 
navrhovanej koncepcie sú aj štatistické údaje týkajúce sa kvalifikovanosti trénerov, ich počtu 
a pod. Štatutári jednotlivých športových klubov poskytnú požadované údaje formou tabuľky 
členom komisie do jej najbližšieho zasadnutia.  
 
Komisia berie na vedomie návrh Koncepcie rozvoja športu Mesta Rožňava na obdobie 2012 – 
2016. 
 
 
k bodu č. 6 
Peter Helmeczy – žiadosť o prenájom letného kúpaliska na kultúrno-spoločenské 
hudobné podujatie 
p. Helmeczy - žiada o prenájom letného kúpaliska za účelom usporiadania kultúrno-
spoločenského podujatia v termíne 11.8.2012. Podujatie bude profesionálne ozvučené 
a osvetlené, o bezpečnosť a ochranu sa bude starať profesionálna služba SBS, v stánkoch 
s občerstvením sa budú podávať nápoje výlučne v plastových obaloch.  
PaedDr. Mičudová – kúpalisko sa nachádza v blízkosti obytnej zóny, ľudia zo sídliska sa 
sťažujú na hluk, preto mesto uvažuje využiť na organizovanie takýchto podujatí svoj 
pozemok, ktorý sa nachádza za zimným štadiónom. Je tu potrebné urobiť jednoduché 
stavebné úpravy, aby sa táto plocha mohla využívať už v tejto letnej sezóne. 



p. Burdiga, zástupca primátora mesta – momentálne je tam nanesená zemina, ktorá sa tam 
naniesla keď sa stavala multifunkčná telocvičňa. Tá sa odstráni, resp. upraví tak, aby povrch 
bol vhodný na organizovanie rôznych podujatí. Je potrebné chrániť si kúpalisko, doteraz sme 
mali šťastie, že pri organizovaní akcií nepršalo a nezničil sa tak trávnik. 
p. Helmeczy – v prípade, že do organizovania akcie bude plocha upravená, nemá námietky 
akciu organizovať na priestore za zimným štadiónom. 
 
Uznesenie č. 04/04/12 – komisia odporúča akciu organizovanú Petrom Helmeczym dňa 
11.8.2012 realizovať na ploche za zimným štadiónom v Rožňave.  
 
k bodu č. 7 
Peter Bodnár– žiadosť o prenájom letného kúpaliska na kultúrno-spoločenské hudobné 
podujatie 
p. Bodnár - žiada o prenájom letného kúpaliska za účelom usporiadania kultúrno-
spoločenského podujatia v termíne 14.7.2012. Podujatie bude profesionálne ozvučené 
a osvetlené, o bezpečnosť a ochranu sa bude starať profesionálna služba SBS, v stánkoch 
s občerstvením sa budú podávať nápoje výlučne v plastových obaloch. Bude to akcia, kde 
bude hlavne prezentovaná hudba. Pozvaní sú  aj hudobní producenti. 
PaedDr. Mičudová – ponúkla plochu za zimným štadiónom z dôvodu ochrany kúpaliska 
a hluku. 
p. Bodnár – kúpalisko má iný – špecifický charakter, iná atmosféra, kultúrnejšie miesto. 
Veľkou výhodou je, že je oplotené, ľahšie sa dá ustrážiť. Na plochu za zimným štadiónom je 
prístup z rôznych strán a nie sú tam toalety, ale v prípade úpravy tejto plochy, berie to ako 
možnú alternatívu na organizovanie akcie.  
PaedDr. Mičudová – sociálne zariadenie si musia zabezpečiť sami, tak ako aj bufety a tribúnu. 
 
Uznesenie č. 05/04/12 – komisia odporúča akciu organizovanú Petrom Bodnárom dňa 
14.7.2012 realizovať na ploche za zimným štadiónom v Rožňave. 
 
 
k bodu č. 8 
Soiree – prezentácia projektu „JAMMIN“ na letnom kúpalisku v Rožňave 
p. Baffy - v rámci projektu by chceli usporiadať celodenný multikultúrny festival – jedná sa 
o stret piatich elementov pouličnej kultúry: graffiti, streetball, breakdance, DJ-ing, MC-ing. 
Festival je určený pre širokú verejnosť, ktorý chcú organizovať 30.6.2012 na letnom 
kúpalisku v Rožňave. Akciu chcú organizovať v rámci otváracích hodín kúpaliska a týmto 
podujatím prilákať návštevníkov.  
PaedDr. Mičudová – súhlasí so športovými akciami na kúpalisku počas otváracích hodín s 
tým, že hudobnú produkciu v priebehu dňa a večera nech organizujú za zimným štadiónom.  
Prechod medzi oboma priestormi v priebehu dňa bude zabezpečený. 
p. Repaská, prednostka MsÚ – plocha za zimným štadiónom má 3 257 m2, pripravuje sa 
úprava povrchu pozemku. Výhodou je že tribúna môže byť nasmerovaná od obytnej zóny - 
smerom na Rudnú, čím by sa zabránilo veľkému hluku na sídlisko a ochránilo by sa aj 
kúpalisko. Mesto sa bude snažiť do organizovania akcií plochu zabezpečiť do stavu užívania 
na akcie. Za prenájom priestoru sa bude žiadať minimálne nájomné, mesto nechce komerčne 
zarábať na akciách, je rado, že sa organizujú podujatia pre mládež a širokú verejnosť.  
 
Uznesenie č. 06/04/12 – komisia odporúča akciu organizovanú OZ Soiree realizovať 
nasledovne: športovú časť v areáli kúpaliska v čase od 09.00 – 19.00 hod. a hudobnú 
produkciu v priebehu dňa a od 19.00 hod. realizovať na ploche za zimným štadiónom 



v Rožňave. Sociálne zariadenia sa zabezpečia prostredníctvom Technických služieb Mesta 
Rožňava v priestoroch zimného štadióna, resp. letného kúpaliska v Rožňave.  
 
 
k bodu č. 9 
Návrh prerozdelenia finančných prostriedkov športovým klubom, mládežníckym, 
kultúrnym a spoločenským organizáciám 
 
Uznesenie č. 07/04/12 – komisia odporúča schváliť MZ finančné prostriedky športovým 
klubom, kultúrnym, mládežníckym a spoločenským organizáciám  - viď tabuľku. 
 
k bodu č. 10 
Pracovná verzia KPSS 
p. Repaská, prednostka MsÚ - Komunitný plán sociálnych služieb Mesta Rožňava na roky 
2012 – 2014 je strednodobý strategický dokument v oblasti plánovania sociálnych 
a komunitných služieb tak, aby zodpovedali miestnym špecifikám a potrebám jednotlivých 
obyvateľov lokality. Taktiež je to proces zisťovania potrieb jednotlivca, definovania 
finančných a nefinančných zdrojov a hľadania najlepších riešení v oblasti sociálnych služieb.  
 
Komisia Komunitný plán sociálnych služieb berie na vedomie 
 
 
k bodu č. 11 
Dodatok č. 1 k vnútornej Smernici č. 1 zo dňa 30.6.2011 verejného obstarávateľa pre 
zadávanie zákaziek s nízkymi hodnotami 
p. Kardošová – z dôvodu, že v Smernici Mesta Rožňava o verejnom obstarávaní nie je 
dostatočne uvedené, ktoré výzvy je potrebné zverejniť na internetovej stránke mesta sa 
vydáva na upresnenie Dodatok č. 1 k smernici. Mení sa Článok V. Zadávanie zákaziek 
s nízkymi hodnotami bod č. 3.5 a 5.5  a Článok VI. Elektronická aukcia. Zadávanie zákaziek 
s nízkymi hodnotami sa rozumie elektronické zisťovanie podmienok zabezpečenia predmetu 
obstarávania. Komunikácia medzi uchádzačom a verejným obstarávateľom bude prebiehať 
elektronicky, t.j. cez e-mailovú adresu uchádzača a objednávateľa. Výzva bude uverejnená 2 
pracovné dni z dôvodu transparentnosti. Výsledok zadávania zákazky sa taktiež uverejní na 
internetovej stránke  mesta  do 7 pracovných dní od uzavretia zmluvy prostredníctvom 
referátu informačných systémov a informatiky. Ako Článok VI - Elektronická aukcia - sa 
upresňuje postup pri elektronickej aukcii.  
 
Uznesenie č. 8/04/12 – komisia odporúča MZ schváliť Dodatok č. 1 k vnútornej Smernici č. 1 
zo dňa 30.6.2011 o verejnom obstarávaní pre zadávanie zákaziek s nízkymi hodnotami. 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Erika Švedová     PaedDr. Janka Mičudová  
     tajomníčka komisie                    predsedníčka komisie 
 
 



 
Názov komisie : Komisia vzdelávania, kultúry, mláde že a športu 
Dňa : 18.4.2012 
Tajomník : Erika Švedová 
 
bod 
číslo 

Názov predmetu rokovania a text uznesenia  Zodpovedný 
(vybavuje) 

Spôsob 
vybavenia 

1. VZN o zabezpečení stravovania v zariadení školského stravovania v zriaďovateľskej pôsobnosti 
Mesta Rožňava - zmena 
 
Uznesenie č. 01/04/12 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť zmenu  
VZN o zabezpečení stravovania v zariadení školského stravovania v zriaďovateľskej pôsobnosti 
Mesta Rožňava. 
 

 
 
Ing. Ivan 
Nemčok 

 
 
 
 

3. Mgr. Ján Mitáč, Sekcia vedeckého výskumu ÚPN – ponuka na spoluprácu 
 
Uznesenie č. 02/04/12 – komisia odporúča poskytnúť prenájom Sekcii vedeckého výskumu ÚPN 
v mestských priestoroch vo výške režijných nákladov v požadovanom termíne.  
 

 
 
Ján Lázár 

 

4. Návrh zápisu do kroniky Mesta Rožňava za rok 2011 
 
Uznesenie č. 03/04/12 – komisia odporúča prednostke mestského úradu ukončiť dohodu o vykonaní 
pracovnej činnosti s kronikárom mesta Rožňava do 30.4.2012 a vyhlásiť nové výberové konanie na 
túto pozíciu.  
 

 
 
Darina 
Repaská, 
prednostka 
MsÚ 

 
 
 

6. Peter Helmeczy – žiadosť o prenájom letného kúpaliska na kultúrno-spoločenské hudobné podujatie 
 
Uznesenie č. 04/04/12 – komisia odporúča akciu organizovanú Petrom Helmeczym dňa 11.8.2012 
realizovať na ploche za zimným štadiónom v Rožňave.  
 

 
 
Erika Švedová 

 

7. Peter Bodnár– žiadosť o prenájom letného kúpaliska na kultúrno-spoločenské hudobné podujatie   



 Uznesenie č. 05/04/12 – komisia odporúča akciu organizovanú Petrom Bodnárom dňa 14.7.2012 
realizovať na ploche za zimným štadiónom v Rožňave. 
 
 

 
Erika Švedová 
 
 

8. Soiree – prezentácia projektu „JAMMIN“ na letnom kúpalisku v Rožňave 
 
Uznesenie č. 06/04/12 – komisia odporúča akciu organizovanú OZ Soiree realizovať nasledovne: 
športovú časť v areáli kúpaliska v čase od 09.00 – 19.00 hod. a hudobnú produkciu v priebehu dňa a 
od 19.00 hod. realizovať na ploche za zimným štadiónom v Rožňave. Sociálne zariadenia sa 
zabezpečia prostredníctvom Technických služieb Mesta Rožňava v priestoroch zimného štadióna, 
resp. letného kúpaliska v Rožňave.  
 

 
 
 
Erika Švedová 
 

 
 
 

9. Návrh prerozdelenia finančných prostriedkov športovým klubom, mládežníckym, kultúrnym 
a spoločenským organizáciám 
 
Uznesenie č. 07/04/12 – komisia odporúča schváliť MZ finančné prostriedky športovým klubom, 
kultúrnym, mládežníckym a spoločenským organizáciám  - viď tabuľku. 
 

 
 
Erika Švedová 
 

 

10. Pracovná verzia KPSS 
 
Komisia Komunitný plán sociálnych služieb berie na vedomie 
 

 
 
Ing. Katarína 
Valková 

 

11. Dodatok č. 1 k vnútornej Smernici č. 1 zo dňa 30.6.2011 verejného obstarávateľa pre zadávanie 
zákaziek s nízkymi hodnotami 
 
Uznesenie č. 8/04/12 – komisia odporúča MZ schváliť Dodatok č. 1 k vnútornej Smernici č. 1 zo dňa 
30.6.2011 o verejnom obstarávaní pre zadávanie zákaziek s nízkymi hodnotami. 
 

 
 
Mária 
Kardošová 

 

 
 


